
Referat af bestyrelsesmøde i Vesterlund Grundejerforening 
den 8. juni 2022  
 
Til stede var: Malou Munkholm, Stinne Fruelund, Carsten Fischer, Jess Hardlei, Hans Henrik 
Nørgaard 
 
1. Siden sidst 
Der er meget sumpet nedenfor nr. 245 samt huset lige før. Bestyrelsen kigger på det i de følgende 
uger for at undersøge, hvad der kan gøres. 
 
2. Thorsø og vandområdeplanen 
Foreningen til genopretning af Thorsø og Silkeborg Kommune har holdt møde forud for, at der 
skulle sendes høringssvar i forbindelse med kommunens vandområdeplan. Kommunen mener, at 
tilførslen af næringsstoffer til søen er blevet begrænset. Dermed er belastningsgraden i søen ikke 
stor nok til, at der skal gøres noget. Søen skal nu – ifølge kommunen – have lov at ligge i 5 år. 
Foreningen til genopretning af Thorsø arbejder videre med, hvad der så kan gøres.  
Foreningen lægger op til, at der skal gøres noget. De mener, at der er fejl i kommunens materiale, 
hvilket gør, at der måske træffes en forkert beslutning. 
Foreningen til genopretning af Thorsø vil eventuelt forsøge at indsamle midler lokalt for at kunne 
opsætte et anlæg, der kan reducere næringsindholdet i søen. Dialog og materiale fra foreningen kan 
findes på deres Facebook-gruppe: https://da-dk.facebook.com/groups/240765006407813/  
 
3. Skt. Hans fest ved Thorsø 2022 
Grundejerforeningen afholder traditionen tro Skt. Hans fest ved Thorsø med bål, grillpølser mv. Der 
udsendes invitation fra bestyrelsen i løbet af uge 23. 
 
4. Diverse opgaver/ projekter 
A) De projekter, der har været vedrørende veje og stier, ser ud til at være løst tilfredsstillende.  
Der bliver lavet nye trin på foreningsstien langs Højborgvejen og ved hestedalen.  
 
B) Vilde blomster på nr. 136 
Der er sået vilde blomster på fællesgrunden Vesterlundvej 136. De skulle komme i løbet af 
sommeren. Sidst på sæsonen skal de slås ned, så vil noget af det komme igen næste år. 
 
C) Generalforsamling 2022 
Bestyrelsen gennemgik dagsorden til den kommende generalforsamling, inkl. regnskab, budget og 
bestyrelsens beretning. Indbydelse til generalforsamlingen udsendes i henhold til vedtægterne.  
På generalforsamlingen i 2021 blev det foreslået at genoplive traditionen med en fest/ 
sammenkomst i telt på fællesgrunden nr. 136 aftenen før generalforsamlingen. Da fristen udløb den 
1. maj 2022, var der imidlertid ingen medlemmer, som havde meldt sig til at arrangere en sådan 
fest, hvorfor bestyrelsen har besluttet ikke at bestille et telt. Det betyder, at generalforsamlingen i 
2022 vil blive afholdt i Virklund Hallen (ligesom de to foregående år). 
 
5. Evt. 
Intet at bemærke 


